

Source images : www.capital.fr



54%

Patrick Drahi

Plus d'un Français sur 2 considère que Patrick Drahi, l'actionnaire principal de SFR, est un dirigeant qui développe bien ses entreprises.

L'entrepreneur fait la une de l'actualité avec le regroupement de toutes ses activités média, notamment BFM, sous la bannière de l'opérateur télécom, SFR. Quel impact ce regroupement aura-t-il sur le paysage de l'audiovisuel dans les prochains mois ?

À suivre...

**SCAN
LEADER**

Résultats Scan Leader : Baromètre de mesure de l'image des leaders et des dirigeants d'entreprises issu d'une enquête réalisée par advent auprès d'un échantillon de 1 051 personnes en France, de 15 ans et plus, interrogé selon la méthode des quotas.

Prochaine édition du Baromètre Scan Leader en association avec le magazine Capital : Octobre 2016

Pour visiter notre site, cliquez sur

www.advent.consulting

Pictures sources: www.capital.fr



Patrick Drahi

54%

More than one in two French considers that Patrick Drahi, the main shareholder of SFR, is a business leader who develop well his companies.

The entrepreneur makes the headlines today with the clustering of all the media activities, including BFM, under the banner of the telephone operator, SFR. What impact this consolidation will have on the audiovisual landscape in the coming months ?

To be continued...

**SCAN
LEADER**

Scan Leader results : Barometer which measures the image of business leaders from a survey conducted by advent, among a sample of 1,051 people in France, 15 and over, interviewed by the quota method.

Next edition of the Barometer Scan Leader in association with Capital magazine: October 2016

To visit our website, click here

www.advent.consulting